
Guide des caractéristiques techniques

Permanent ou Portable Les deux

Taille 36 po x 36 po

Finition Satin, exceptionnellement lisse et plate

Couleurs Blanc, noir et gris

Épaisseur 1/8 po

Poids 10,12 lb par carreau

Indice de résistance au feu Classe 1:ASTM E-662; CAN4-S102.2

Les carreaux de claquette Harlequin sont conçus pour fournir la meilleure surface 
pour la claquette, produisant un excellent son cristallin et minimisant les problèmes 
traditionnellement associés a la claquette, tels que les éraflures et le bossage des 
planchers. Les carreaux de claquette sont fournis sous forme de carreaux carrés qui 
coulissent ensemble pour rapidement former une zone de claquette, protégeant le 
plancher situé en dessous.
Les carreaux de claquette Harlequin sont fabriqués selon des normes 
exceptionnelles pour assurer l'exactitude et la planéité, ce qui nécessite un examen 
minutieux à toutes les étapes du processus. Ils sont coupés, avec précision, en carreaux 
carrés de grand format qui s'intègrent dans un alignement précis pour former une zone 
de claquette, grande ou petite. Lorsqu'ils sont utilisés sur des sous-planchers glissants, 
nous recommandons l'utilisation d'une bande adhésive à double face aux endroits clés 
autour du périmètre de la zone de claquette. Les carreaux de claquette sont fournis avec 
un revêtement protecteur pour la finition satinée, qui peut être simplement enlevé avant 
la première utilisation avec un chiffon propre imbibé d'un détergent doux.
Les carreaux de claquette Harlequin sont conçus pour fournir la meilleure surface 
pour la claquette, produisant un excellent son cristallin et minimisant les problèmes 
traditionnellement associés a la claquette, tels que les éraflures et le bossage des 
planchers. Les carreaux de claquette sont fournis sous forme de carreaux carrés qui 
coulissent ensemble pour rapidement former une zone de claquette, protégeant le 
plancher situé en dessous.

Harlequin Tap TilesMC

American Harlequin Corporation
1531 Glen Avenue
Moorestown, NJ 08057

(800) 642 6440
contact@harlequinfloors.com
harlequinfloors.com

La Société se réserve le droit d’apporter toute modification 
à la conception ou à la construction du matériel décrit.
© Harlequin Floors 11/2018.
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Allegro 3 3 3 3

Cascade 3 3 3 3 3 3 3 3 3

Fiesta 3 3 3 3 3 3

FreeStyle 3 3 3 3

Hi-Shine 3 3 3 3

Marine 3 3 3 3 3

Reversible 3 3 3 3 3 3 3 3 3 3 3

Reversible Pro 3 3 3 3 3 3 3 3 3 3 3

Standfast 3 3 3 3 3 3 3 3 3

Studio 3 3 3 3 3

Studio B 3 3 3 3 3

Guide d’application des planchers en vinyle Harlequin
En plus de Harlequin Tap Tiles, nous produisons également une large gamme 
d’autres planchers de vinyle, qui sont listés ci-dessous.
3 = Nous le recommandons. 
* = Assurez-vous que les vis auto-taraudeuses soient complètement serrées avant leur utilisation.

Harlequin Tap Tiles  are designed to provide the best tap surface, producing excellent crisp 
sound and minimizing the problems traditionally associated with tap, such as scuffing and 
pitting of floors. The Tap Tiles are supplied as square yard tiles that slide together to quickly 
form a tap area, protecting the floor beneath. 

Harlequin Tap Tiles  are manufactured to exceptional standards to ensure accuracy and 
flatness, requiring careful examination at every stage of the process. They are accurately 
cut in large format square tiles that fit together in precise alignment to form a tap area – 
large or small.  When used on slippery sub-floors we recommend the use of double-sided 
tape at key places around the perimeter of the tap area. Tap Tiles are supplied with a 
protective coating to the satin finish that can simply be removed before initial use with a 
clean cloth dampened with a mild detergent.

Harlequin Tap Tiles  can be stored in a small storage area – just stack the tiles on top of 
one another. 180 square feet of tap tiles are a little more than 2 1/2" high when stacked.

Harlequin  Tap Tiles ™

Gris

Noir Blanc

CALL 800-642-6440 or VISIT www.harlequinfloors.com
For samples or information on Harlequin Floors complete range of vinyl and sprung floors. 

Couleurs supplémentaires:

Harlequin vinyl �oor application guide
In addition to Harlequin Tap Tiles, we also produce a complete range of other 
vinyl floors for Dance, Performing Arts, Entertainment and Display.

 = We recommend.
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Allegro

Cascade

Fiesta

Freestyle

Hi-Shine

Marine

Reversible

Standfast

Studio

Studio B

Tap Tiles

TV Tiles

* = Please ensure tap screws are fully tightened before use.

Speci�cation guide

Permanent or Portable Both

Size 36" x 36"

Finish Satin, exceptionally smooth and flat

Colors White, Black, Gray

Thickness 1/8"

Weight 10.12 lbs per tile

Fire rating Class 1: ASTM E-662; CAN4-S102.2

Harlequin Tap Tiles  are designed to provide the best tap surface, producing excellent crisp 
sound and minimizing the problems traditionally associated with tap, such as scuffing and 
pitting of floors. The Tap Tiles are supplied as square yard tiles that slide together to quickly 
form a tap area, protecting the floor beneath. 

Harlequin Tap Tiles  are manufactured to exceptional standards to ensure accuracy and 
flatness, requiring careful examination at every stage of the process. They are accurately 
cut in large format square tiles that fit together in precise alignment to form a tap area – 
large or small.  When used on slippery sub-floors we recommend the use of double-sided 
tape at key places around the perimeter of the tap area. Tap Tiles are supplied with a 
protective coating to the satin finish that can simply be removed before initial use with a 
clean cloth dampened with a mild detergent.

Harlequin Tap Tiles  can be stored in a small storage area – just stack the tiles on top of 
one another. 180 square feet of tap tiles are a little more than 2 1/2" high when stacked.

Harlequin  Tap Tiles ™

Gris

Noir Blanc

CALL 800-642-6440 or VISIT www.harlequinfloors.com
For samples or information on Harlequin Floors complete range of vinyl and sprung floors. 

Couleurs supplémentaires:

Harlequin vinyl �oor application guide
In addition to Harlequin Tap Tiles, we also produce a complete range of other 
vinyl floors for Dance, Performing Arts, Entertainment and Display.

 = We recommend.
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* = Please ensure tap screws are fully tightened before use.

Speci�cation guide

Permanent or Portable Both

Size 36" x 36"

Finish Satin, exceptionally smooth and flat

Colors White, Black, Gray

Thickness 1/8"

Weight 10.12 lbs per tile

Fire rating Class 1: ASTM E-662; CAN4-S102.2

Noir Blanc 

Gris

Couleurs supplémentaires:

APPELEZ au 800-642-6440 ou VISITEZ le www.harlequinfloors.com  
pour des échantillons ou des informations sur la gamme complète de planchers en vinyle  

et de planchers flottants de Harlequin Floors.


